
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

amely készült: Sződ Község Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében, 2016. november 
9. napján 20.00 órakor megtartott Sződ Község Képviselő-testületének rendkívüli ülésén.

Napirendi pontok:

1. Sződ  Község  Önkormányzata  és  a  Mária  Magdolna  Római  Katolikus
Egyházközség  közötti,  a  temető  üzemeltetésére  vonatkozó  megállapodás
megújítása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

2. Korcsolyázó tó kialakítására vonatkozó árajánlatok megtárgyalása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

3. Önkormányzati utak kátyúzására, javítására vonatkozó árajánlat megtárgyalása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

4. 2017. évi helyi adókkal kapcsolatos egyeztetés
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László  polgármester  üdvözli  a  képviselő-testület  tagjait,  a  jegyzőasszonyt  és  a
jegyzőkönyvvezetőt.  Megállapítja,  hogy  a  7  fős  képviselő-testületből  7  képviselő  jelen  van,  a
képviselő-testület  határozatképes.  Megkérdezi,  a  képviselőket,  hogy a napirendi  pont  előtt  kíván-e
valaki hozzászólni. A képviselők nem jelezték hozzászólási szándékukat, kéri, hogy szavazzanak a
napirendi  pontok elfogadására  vonatkozóan.  A képviselők a napirendi  pontokat  7 igen szavazattal
elfogadják. 

A mai  ülés  jegyzőkönyv  hitelesítőjének –  figyelembe  véve  a  sorrendet  –Dávid  Tamás  képviselőt
javasolja. A képviselő-testület 7 igen szavazattal Dávid Tamás képviselőt jegyzőkönyv hitelesítőnek
egyhangúlag elfogadja. 

1. Sződ  Község  Önkormányzata  és  a  Mária  Magdolna  Római  Katolikus
Egyházközség  közötti,  a  temető  üzemeltetésére  vonatkozó  megállapodás
megújítása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  Tájékoztatom a  képviselőket,  hogy az  önkormányzat  és  az  Egyházközség
közötti,  a  temető  üzemeltetésére  vonatkozó  megállapodás  2006-ban,  10  éves  időtartamra
került megkötésre. A határozott idő ebben az évben lejárt, ezért a megállapodást ismételten
meg kell kötni. Az egyház jelenlegi szabályozása alapján csak határozott időre, mégpedig 3
évre lehet megkötni a megállapodást. (részletesen ismerteti a megállapodás szövegét)

Javaslom,  hogy a megállapodás  aláírására akkor  hatalmazzon fel  a  testület,  amennyiben a
megállapodás tervezetet az egyház is elfogadja. 

A képviselők egyetértenek a javaslattal.
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2. Korcsolyázó tó kialakítására vonatkozó árajánlatok megtárgyalása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László:  Tájékoztatom a képviselőket, hogy a labdarúgópálya melletti zápor-tározótó
és  a  szennyvíztisztító  közötti  területen  egy  800  m2  alapterületű,  korcsolyázó-tó  kerül
kialakítására. Ebben a tóban max. 50 cm mélységű lenne a víz, mely tavat nyáron le lehetne
engedni, és a kaszálása megoldható lenne. A tó kialakítására vonatkozóan érkezett ajánlatokat
a képviselők részére megküldésre került. Javasolja legkedvezőbb ajánlat elfogadását, melyet a
Bartók-Trans Kft nyújtott be, bruttó 500.000. forint vállalási  áron. Kérem, hogy akinek az
előterjesztéssel és az árajánlattal kapcsolatosan kérdése, javaslata van, jelezze.
Puskás Szilveszter: Hová kerül a föld, amely a földmunkák során keletkezik?
Hertel László: A szánkózódombot bővítjük tovább. Mivel további hozzászólás nem érkezett
a képviselők részéről,  kérem, hogy szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-testület  7
igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

94/2016.(XI.09.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a  Sződ
Önkormányzat tulajdonát képező sződi 779/1 hrsz-ú ingatlanon, 800 m2 alapterületű
korcsolyapálya alap elkészítésével – bruttó: 500.000.- forint vállalási árért- a Bartók-
Trans Fuvarozó Kft-t (2600 Vác, Deákvári fasor 10.) bízza meg. 
A képviselő-testület felhatalmazza Hertel László polgármester a Vállalkozási szerződés
aláírására. 

Határidő: azonnal                                                                              Felelős: polgármester

3. Önkormányzati utak kátyúzására, javítására vonatkozó árajánlat megtárgyalása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László:  Tájékoztatja a képviselőket,  hogy az elmúlt ülésen elfogadott,  a belterületi
utak  kátyúzására  vonatkozó  határozatot  módosítani  szükséges.  A  módosított  ajánlatot  a
képviselők  részére  megküldtük.  A  módosított  ajánlat  a  belterületi  utak  javításán  kívül
tartalmazza  a  József  Attila  út  mentén  aszfaltos  parkoló  kialakítását  11  gépkocsi  részére,
valamint  a  Tece  út  külterületi  szakaszának  mart  aszfalt  borításának  kátyúzását  a  két
bekötőútig. Az árajánlat összege: bruttó: 3.098.789.- forint.
Kéri a képviselőket, amennyiben kérdés merül fel az előterjesztéssel kapcsolatosan, jelezzék. 
Puskás Szilveszter:  A József Attila utcában a parkoló kialakítását jó ötletnek tartom, mert az
óvodai  rendezvények  alkalmával  nagyon  sokan  itt  parkolnak.  Ez  a  rész  most  zúzottkő
borítású, a kövek felverődnek az aszfaltos útra és erősen erodálják azt. 
Hertel  László:  Mivel  további  hozzászólást  a  képviselők  nem  jeleztek,  kérem,  hogy
szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot
hozta: 
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SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

95/2016.(XI.09.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  az  önkormányzati  belterületi  utak
javításával – bruttó: 3.098.789- forint vállalási áron – az OTYS ÚTTECHNIKA KFT-t
(2030 Érd, Bádogos u. 57.) bízza meg.
A  képviselő-testület  felhatalmazza  Hertel  László  polgármestert  a  Vállalkozási
szerződés aláírására. 

Határidő: azonnal                                                                              Felelős: polgármester

4. 2017. évi helyi adókkal kapcsolatos egyeztetés
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  Tájékoztatom a  képviselőket,  hogy a  2017.  évi  helyi  adókkal  kapcsolatos
módosításokról 2016. november 30. napjáig kell a testületnek döntenie. Javaslom, hogy az
adórendeletek  szövegét  aktualizálja  a  testület.  Kérem  a  képviselőket,  hogy  a  következő
képviselő-testületi ülésre a helyi adókkal kapcsolatos módosítási javaslataikat terjesszék elő. 

Hertel  László:  Tájékoztatja  a  képviselőket,  hogy  a  mai  ülésen  további  megtárgyalandó
napirendi pont nincs, a képviselők további hozzászólási szándékukat nem jelezték, az ülést
21.10 órakor bezárja.

.

---------------------------------------------                ---------------------------------------------
                         Hertel László                                             dr Bojtayné Benedek Gabriella
                         polgármester                                                               jegyző

      
                                                  --------------------------------------------
                                                                  Dávid Tamás                  
                                                            jegyzőkönyvhitelesítő

3


